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 БАЊА ЛУКА - Српски члан Председништва БиХ Милорад Додик изјавио је данас да
редитељ Емир Кустурица, као неко ко разуме историју српског националног страдања,
треба да снима филм о Јасеновцу, као и да је то идеја која дуже живи.

  

"Кустурица већ дуже има идеју, жељу и вољу да то уради и мислим да је време за то, за
разлику од оних који подржавају да то неки други снимају. Снимање филма о Јасеновцу
треба дати нашем аутентичном српском редитељу Емиру Кустурици да то уради",
истакао је Додик у изјави за Срну.

  

  

Говорећи о састанку званичника из Републике Српске са предсједником Србије
Александром Вучићем, којем ће присуствовати и Емир Кустурица у среду у Београду,
Додик је нагласио ће Србија и Република Српска о тим питањима разговарати и заједно
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учествовати.

  

"То је огромно страдање које је задесило наш народ, оскрнавило нас и зауставило у
историјском и националном развоју и свему ономе што треба да буде порука тог филма",
нагласио је Додик.

  

(Танјуг)
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